
Zápis z  9. schůze Výkonného výboru RC Autoklubu  České republiky 
konaného dne 12.11.2010  ve  Svitavách 

 
Přítomni: Václav Strupek, Jan Sonntag, Vladimír Šeliga, Drahoslav Hejtmánek, Radek 
Třešňák, Miroslav Jurenka, Martin Zvára 
Omluveni : Vladimír Šulc 
 
Program: 
1 – kontrola zajištění úkolů pro konání VH 
2 -  informace o účetnictví 2010 s ohledem na uzávěrku roku 2010 
3 – jednání s Petrem Pavlátem – sekce Electric Rally  1/10 
4 – trestní oznámení na Pavla Krylla 
5 -  projednání změny stanov RCAČR ve formě pro VH   
6 – diskuze 
 
K bodu 1 – Martin Zvára informoval o časovém průběhu VH , je nutné skončit jednání 
nejpozději v 16,30 hod.  Občerstvení je zajištěno, předpoklad účast okolo 55 delegátů. 
Příprava pracovních komisí VH. Projednání změny programu, přesunutí bodů volby 
presidenta a teprve potom změna stanov. Zajištění ozvučení a promítání – V.Šeliga  
 
K bodu 2 -  Václav Strupek předložil VV  informace o platbách FA EFRA za MS 1/8 IC 
Buggy  a dále o komunikaci s účetní EFRA  pí. J.Aebi. V účetnictví roku 2010 není zahrnuta 
hlavní FA  EFRA pro RCAČR ve výši 6.738 EUR, která měla být uhrazena do 30.6.2010. 
S ohledem na jednání EFRA AGM v Bruselu  byla uhrazena část FA ve výši 3000 EUR, 
zbytek musí být uhrazen do 31.1.2011. Bohužel tato FA není ani zahrnuta do mimořádné 
účetní uzávěrky za  r.2010  k termínu 31.8.2010. Znamená to vyšší náklady a tím i menší zisk. 
Účetnictví za rok 2010 bude zpracováno do 10.12.2010. Poté bude celé účetnictví od roku 
2008 do r.2010  předáno k posouzení nezávislé účetní /auditorské firmě. 
 
K bodu 3 – Václav Strupek informoval přítomné o jednání s panem Petrem Pavlátem, který 
zastupuje RC kluby kat. Electric Rally 1/10. Kluby mají zájem v roce 2011 vstoupit do 
RCAČR a pořádat v této kategorii MČR. Pan Pavlát byl přizván na VH, kde přednese 
možnosti této kategorie a on osobně má zájem o zařazení této kategorie do struktury RCAČR. 
VV po projednání souhlasí se zřízením nové kategorie a svůj návrh předloží VH ke schválení, 
včetně doporučení pana Petra Pavláta jako předsedy této sekce 
 
K bodu 4 – Václav Strupek informoval o jednání s Policií ČR za přítomnosti právního 
poradce JUDr.Davida Strupka. Je nutné pro zjednodušený průběh šetření dodat co nejvíce 
podkladů včetně výpisů z banky a dalších dokumentů, které lze z hlediska právního považovat 
za důkazy. V současné době chybí pouze některé výpisy z banky a nákladové i výnosové 
faktury. Bohužel se objevilo i přebírání peněz v hotovosti p.Kryllem za startovné a licence 
EFRA. Pan Opl, předseda klubu RCA Praha sdělil, že částku cca 19 tis. předal osobně 
p.Kryllovi, bez potvrzení o převzetí částky. Částku se zatím nepodařilo identifikovat 
v účetních dokladech. Současná suma chybějících finančních prostředků je okolo 419 tis.Kč. 
Tato částka však není plně prokázána – chybějí nákladové doklady na platby v hotovosti.   
 
K bodu 5 – VV projednal a odsouhlasil změny stanov RCAČR tak, jak budou předloženy VH 
ke schválení. Stanovy budou promítány na plátno s vyznačením částí  které se ruší a případně 
částí, které nahrazují zrušenou část. O stanovách bude hlasováno po doplnění částí  na základě 



jednání a usnesení VH.  Je nutné mít čistopis pro podání k registraci na MV ČR. Musí být i 
v usnesení z VH. 
     
K bodu 6  
6.1. – informace z jednání AGM EFRA budou předneseny na VH panem Petrem Klatovským 
a Václavem Strupkem. Informace o materiálech vytištěných pro AGM pro ME ET 1/10, který 
se koná v Hrotovicích v termínu  24.-27.2.2011. Pořadatelé ME kluby Lestr Models a RC 
Třebíč budou přizváni na jednání VV v lednu 2011 k informaci o zajištění tohoto prestižního 
závodu.  
6.2. – bude nutné svolat co nejrychleji  OK  sekcí k projednání pravidel MČR 2011 a případně 
rozhodnout o jezdeckých licencích. Dle rozhodnutí VH bude nutné tento bod projednat na 
prvním jednání nového VV koncem listopadu 2010. Po skončení VH se sejde nově zvolený 
VV a je nutné dohodnout termín jednání.  
 
 Termín příštího jednání Výkonného výboru bude určen po jednání VH. 
 
Zapsal : Václav Strupek      


